

Referat af Bylaugsmøde; torsdag den 6-9-2018 kl. 18.00

Deltagere: Thomas, Jørdis, Anette, Torben, Inga, Carsten, Pia..

Afbud fra Ingelise, Lone og Merete.

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde.

Godkendt

2. Nyt fra oldermændene.

- a) Laura har trukket sig fra bestyrelsen af private årsager. Inga stopper som kasserer. Det blev besluttet at afholde en ekstraordinær generalforsamling, for at vælge et nyt bestyrelses medlem. Forhåbentlig vil dette medlem varetage kasser jobbet, da ingen andre i bestyrelsen ønsker dette. Ingen af supplanterne ønsker at indgå i bestyrelsen. Thomas spørger Susanne, om hun vil stille op. Thomas indkalder til ekstraordinær generalforsamling. Inga vil godt være kasser til vi har fundet en ny. Vi har søgt Homeprisen, men Thomas har ikke fået en ”godkendelses” mail fra dem. Thomas har kontaktet dem for at få en ny mail.

3. Beretning fra kassereren.

Beretningen blev godkendt.

Diverse kontoen på vores budget skal hæves. Der er bestilt 1500 l. olie hos Superolie. Vi kan ikke overtage Kommunens fordelagtige ordning. Regnskabet skal revideres inden ny kasser tiltræder. Thomas har fået brev om at vor konto i Nordea koster 300.- kr./år. Og at ændringsgebyr ved f.eks. ny kasser er 600,- kr.-

4. Nyt fra udvalgene.

- a) Aktivitetsgruppen

Der bliver ikke en ny koncert den 19/9

- b) Vej / Trafik

Inga har spurgt om nyt fra kommunen. De etablerer en hævet flade ved Sæbyparken og bump i byen, men det iværksættes først i starten af næste år. Dette oplyses på hjemmesiden.

- c) Legeplads

Vi har søgt om 90.000,-

- d) Hjemmeside / Facebook / PR

På hjemmeside oplyses at vi stadig arbejder på et nyt takstark og at man skal kontakte Merete hvis man ønsker at leje. Det andet om udlejning slettes. Når takst arket er revideret endeligt og godkendt lægges det på hjemmesiden. Pia har ikke fået optaget pressemedelse om loppemarkedet, men arbejder videre med at få optaget meddelser om vores arrangementer. Thomas hjælper dem, som ikke kan finde ud af at tilmelde sig nyhedsbrevet.

- e) Andre arbejdsgrupper der er tilknyttet Bylauget

Skiltegruppen opsætter blød plade på busskur til opslag. Inga og Jørdis ansøger om penge til en infotavle med glasplade samt stativ med hundeposer til bylaugshaven.

5. Arrangementer

Sct. Hans bål blev aflyst, og aktivitetsudvalget søger om tilladelse til afbrænding til julemarked.

Sommerfesten . Folk går når musikken starter. Vi skal overveje nyt koncept.

Aktivitetsudvalget evaluerer og fremlægger til næste bestyrelsesmøde.

Loppemarked. På grund af mange mennesker skal vi overveje om vi kan gøre arbejdsgangen lettere ved salg af kaffe, øl, pølser og kage. Vi overvejer et betalingssted med udleveringsseddel for at lette arbejdsgangen. Der efterlyses check og indkøbsliste også til andre arrangementer. Der skal være en Bylaugs bod med info og salg af f.eks. hjemmelavede vare eller andet som er relevant for bylauget.

Drillgården har betalt for tre stader, som er aftalen. Merete, Jørdis, Annette og Thomas evaluerer loppemarkedet og laver checkliste. Fremlægges ved næste møde.

Fællesspisning 13/9: Tovholder Pia..Lona hjælper. Kun 18 tilmeldte. Vi gør en indsats for at få flere. Inga vil gerne bytte sin fællesspisning 6/11 og spørger Ingelise om hun kan bytte. Inga opdaterer hjælpeliste på vores mail, med hjælp af Thomas.

Julemarked: Vi overvejer bod med brændte mandler og kandiserede æbler. Måske også boder med varer fra lokale forretninger/firmaer.

Øl og mad: Afholdes som planlagt, men vi ved ikke om den nye ejer vil køre videre med det koncept som vi har haft før.

Førstehjælpskursus: Afholdes 10/10 og 20/10. Thomas laver indbydelse til alle. Vi udvælger ved overtegning..Pia laver pressemeddelelse, som nævner at det er Tryk fonden som har bevilget kurserne.

6. Den Gamle Skole.

Vi arbejder på at få en rigtig klokke i tårnet. .Vi er nervøse for træet på gårdspladsen, som er meget stort og taber grene. Topbindingen i træet er for stram og bør ændres. Vi må ikke styne træet, men godt skære det til. Der skal en professionel træmand til dette og Torben arbejder videre med dette. Det undersøges om der er et It netværk i bygningen. (Lysleder ?)

Thomas indhenter tilbud på hvad det vil koste at nedrive væg, så vi får et stort rum. Der skal indsendes tegninger som kan godkendes af Slots og Kulturstyrelsen. Det er kommunen som skal sende ansøgning.

Inga, Pia og Torben skriver ansøgning til Real Dania efter 22/9.

Peter og Thomas går i gang med at lave et midlertidigt køkken i oktober, så det kan være færdigt til julemarked..

Carsten fremlagde ansvarsforsikring fra Topdanmark.på 2415,- kr./år med en selvrisiko på 5716,- kr. Denne forsikring har de i Gershøj Bylaug. Denne er væsentlig billigere end vor nuværende forsikring, så vi skifter til dette selskab.

Forsatsvinduer savner tætning. Jørdis og Torben undersøger dette.

Der er lavet en skriftlig aftale med Annelise og Jørgen om at de ordner Bylaugshaven . Inga laver skriftlig med Bjarne om gadekæret.

7. Bylaugshuset

Se ovenfor.

8. Gadekær

Vi har fået en rapport fra kommunens biolog, som generelt nævner at gadekæret er i en god tilstand. Hun roser bylauget/Bjarne for det fine gadekær. Der er ikke behov for en arbejdsdag i øjeblikket.

9. Fastlæggelse af næste møde

Næste møde bliver Torsdag 29/11 i bylaugshuset kl. 18. Jørdis sørger for mad.

10. Eventuelt

Annette overtager ansvaret med uddeling af velkomstfolder. Vi skal give besked til hende når nye borgere kommer til byen.

Referent: Carsten